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Zápis z 18. zasedání zastupitelstva  
obce Dolní Tošanovice konaného dne 24. 1. 2013 
 
                       _________________________________ * * * ________________________________ 
 
Přítomni členové ZO: P. Blabla, X. Starobová, ,  E. Bartečková, A Škuta,  
V. Pohludka, Š. Ţuková, S. Mitura, E. Grygarová, Mitura S. 
 

Zasedání zastupitelstva zahájil starosta obce v 18:05 hod. 
 

Návrhová komise:  Ţuková Š.,  E.Bartečková 
 

Ověřovatelé zápisu:  S.Mitura, E. Grygarová 
 

Zapisovatelka: X. Starobová 
 
P r o g r a m : 
 
1) Úvod, volba ověřovatelů zápisu a návrhové komise 
2) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 
3) Změna uţívání stavby čp. 37 
4) Prodej pozemku – p. Adámek 
5) Zápis dětí v Základní škole 
6) Ţádost farnosti Domaslavice o příspěvek 
7) Různé, diskuze 
 

               Hlasování: všech 9 přítomných pro                                                                                                          
Ad 1) Úvod, volba ověřovatelů zápisu 

- viz. výše. (splněno) 

 

Ad 2) Kontrola zápisu a usnesení z minulého zasedání 

Místostarostka přednesla usnesení z minulého zasedání ze dne 18. 12.  2012  a poté 
starosta vyzval přítomné zastupitele k vyslovení souhlasu s usnesením.  

všech 9 přítomných pro 

Ad 3) Změna uţívání stavby čp. 37 

 Starosta přednesl ţádost p. Kluse o souhlas ZO se změnou uţívání stavby Motorestu 

Chechlůvka na Bytový dům pro seiory, po prohlédnutí stavební dokumentace nechal 

hlasovat o schválení. 

všech 9 přítomných pro 

 
Ad 4) Prodej pozemku – p. Adámek 

 
 Záměr obce prodat pozemek p.č. 941/55 je zveřejněn na úřední desce, ZO se 
seznámilo s prodávanou plochou, dohodnutá cena je 300,- Kč za m2. 

ZO bere na vědomí 
Ad 5) Oznámení o zápisu ţáků do ZŠ 
 

Dle sdělení ředitelky ZŠ byly u zápisu 2 děti, z toho 1 má odklad povinné školní 
docházky. Výhledově budoucí ţáci také nejsou. Byla otevřena diskuze ohledně dalšího 
setrvání ZŠ, starosta informoval ZO, ţe dotační program bude do konce prázdnin splněn, 
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nebudeme tudíţ muset vracet dotaci a je moţné školu uzavřít. P. Stříţ navrhl oslovit rodiče 
dětí obce H. Tošanovice, kteří naši ZŠ navštěvovali, aby zde dávali i své děti. Pan Dorda M. 
navrhl sloučení obcí Horní a Dolní Tošanovice, poté údajně budou občasné H.Tošanovic své 
děti dávat do naší ZŠ a školu neuzavírat. P. Starobová ţádá, aby o uzavření školy rozhodli 
občané v místním referendu. Po dlouhé diskuzi nechal starosta hlasovat o vyhlášení 
místního referenda ohledně uzavření ZŠ D. Tošanovice. 

Hlasování: 
pro: Stříţ, Starobová,Pohludka, Mitura 

proti: Blabla, Bartečková, Ţuková, Škuta, Grygarová 
 
  Poté starosta obce konstatoval, ţe vyhlášení místního referenda nebylo schváleno a  o 
budoucnosti ZŠ Dolní Tošanovice bude rozhodnuto na příštím zasedání zastupitelstva obce, 
a to dne 6. 2. 2013 v 18.00 hodin v nové budově Obecního úřadu č.p. 121, občané o tom 
budou informování v obecním Zpravodaji. 

ZO odkládá 
Ad 6) Ţádost římskokatolické farnosti Domaslavice o fin. příspěvek 
 

Starosta přečetl ţádost o příspěvek, v diskuzi byla navrţena částka 5.000,- Kč, která 
bude zapracována do rozpočtového opatření a schválena na příštím zasedání ZO. 

ZO bere na vědomí 
Ad 7) Různé, diskuze 

a) Informace ohledně odkupu pozemku u nového obecního úřadu od p. Chlumského, 

pozemek je zaměřen, s dojednanou cenou ZO souhlasí, bude zapracováno do rozpočtového 

opatření, schváleno na příštím ZO. 

ZO bere na vědomí 

b) žádost obce Horní Tošanovice o částečnu úhradu ztráty na vodném 

 

 Starosta seznámil ZO s jednáním, kterého se zúčastnili starosta obce H.Tošanovice 

ing. Martiňák, starosta obce D.Tošanovice Blabla, p. Starobová a p. Škuta, z jednání 

vyplynulo, že obci Horní Tošanovice vznikla prokazatelná ztráta na vodném, z důvodu 

havárije na obecním vodovodu, a to na katastru obce Dolní Tošanovice. Tato měsíční ztráta 

byla vyčíslena na 15tisíc korun, je zřejmé, že únik vody probíhal řadu měsíců. Obec Horní 

Tošanovice požaduje náhradu škody – spoluúčast na škodě – ve výši 180tisíc korun. Starosta 

obce p. Blabla navrhuje tuto částku uhradit v požadované výši, p. Starobová navrhuje uhradit 

škodu ve výši našetřené rezervy na případné opravy obecního vodovodu, která činí 113 tisíc 

Kč a zároveň zohlednit fa z odběrného místa „Sebera“ (zde již byl únik vody „měřen“), p. 

Bartečková navrhuje částku zaokrouhlit na 120tisíc, p. Stříž navrhuje uhradit obci 

H.Tošanovice polovinu požadované částky, p. Škuta doporučil uhradit celých 180tisíc Kč. 

Pan Dorda M. nabízí ZO pomoc se zpracováním případných ztrát na obecním vodovodu.. Po 

delší diskuzi bylo rozhodnutí o úhradě ztráty na vodném obci H.Tošanovice odloženo. 

 
ZO odkládá 

c) informace starosty o vyúčtování dotace – SZIF 
 
 Dotace byla vyúčtována, částka ve výši 1,8 mil. Kč nám jiţ byla připsána na účet, z ní 
bude splacen krátkodobý překlenovací úvěr u KB. 

ZO bere na vědomí 
 
d) informace ohledně přestěhování obecního úřadu do nové budovy na hřišti 
 
 Starosta a místostarostka vysvětlili problémy s přeloţením telefonní linky a 
internetového připojení do nové budovy na hřišti, k dnešnímu dni je jiţ vše vyřešeno a OÚ 
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se můţe přestěhovat. Stěhování bude probíhat dne 2. 2. 2013  od 8.00 hodin, tzn. obecní úřad 
bude od 4. 2. 2013 jiţ na novém čp. 121. 
 

ZO bere na vědomí 
 
e) nabídka obce H. Tošanovice na odprodej přebytečného majetku (ţidle, stoly) 
 
 Starosta informoval ZO o nabídce obce H. Tošanovice, která nabízí stoly za 200,- Kč a 
ţidle za 100,- Kč, v hájence budou pořizovat nový nábytek, starý nám nabídli k odkoupení. 
Bylo navrţeno zjistit stav nabízeného nábytku, poté bude rozhodnuto o jeho odkupu. 
 
 V diskukzi vystoupil p. Miloslav Dorda, který poţaduje vyhlášení místního referenda 
o sloučení obcí Horní a Dolní Tošanovice, bylo mu vysvětleno, ţe ZO nemá v úmyslu toto 
referendum vyhlásit, pokud bude p. Dorda na tomto poţadavku nadále trvat, můţe vyuţít 
Zákona o referendu, a na základě předloţené petice bude ZO postupovat dle zákona.  Dále 
mu bylo vysvětleno, ţe o stejné věci by musela refendum vyhlásit i obec Horní Tošanovice, a 
zda jsou o tomto zastupitelé informováni, odpověděl, ţe ano. Pan Dorda M. trvá na svém 
tvrzení, ţe po sloučení obcí Horní a Dolní Tošanovice, budou občané Horních Tošanovic 
dávat své děti do Základní školy Dolní Tošanovice, a škola se nebude muset uzavírat. Z 
diskuze vyplynulo, ţe tento názor nezastává nikdo z přítomných zastupitelů obce Dolní 
Tošanovice.  
 
Z á v ě r  
 
 
 
 
                Starosta obce ukončil zasedání v 19:55  hod.    
 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu:  
 
 
S. Mitura  ______________ 
   
E. Grygarov                 ______________ 


